

婆娑舞集

婆娑舞集 Posuo Dance Company

藝術總監 Artistic Director :
陳淑卿 CHEN, Shu-Ching

聯絡人 Contact :
吳淑君 WU, Shu-Chun

電話 Tel :
+886-928-149790 , +886-937-164418

E-mail :
scwu.dw@gmail.com

網址 Website :
<http://blog.yam.com/user/posuo.html>

團隊地址 Address :
97049 花蓮縣花蓮市三民街35-2號2樓
2F., No.35-2, Sanmin St., Hualien City, Hualien
County 97049, Taiwan (R.O.C.)

活躍於花蓮的現代舞團，自2001年成立以來，每年均推出創作，豐沛多元的創作力為花蓮壯闊的山海增添一股清新氣象。結合將舞蹈、空間元素及環境質地，讓觀眾在不同的場域體驗現代舞的多元風貌，使花蓮成為一座充滿藝術想像的城市。

Posuo Dance Company, a dance troupe dedicated to modern dance, was founded in 2001. It aims to encourage the audience to appreciate modern dance. In the past ten years, the troupe put on performances in many corners in Hualien, attempting to integrate dance with all kinds of space elements and geographical features. In turn allowing the public to enjoy the beauty of modern dance in many different surroundings and hoping Hualien a true arts city.



《凝聚》，邱文顯攝（2013）



《三間屋》，邱文顯攝（2013）



《天空步道》，邱文顯攝（2013）



《維蕭古道》，邱文顯攝（2013）

《車站空間·慢漫行—鐵路記事》舞入閒置空間再利用的鐵道文化園區，在老樹葱鬱的陪伴下，用身體劃出情感記憶的痕跡。-PAR表演藝術

The Chronology of Railways and Something More
Posuo Dance Company redecorates the once old and neglected railway cultural park with their physical existence and passion, leaving trails on the fond memories once marked the space.
—Performing Arts Review, Taiwan

2013《車站慢漫》系列 (2013)

2013《車站慢漫》系列舞作由車站的意象出發，將東岸婆娑汪洋、雲山峽谷、縱谷風情，堆疊翻轉、延伸迴盪出嶄新的肢體語彙與豐富的意象。

Amidst the twirls and flips, the 2013 railway series begins by showing the audience the train station, and then extends the visits to the great east coast, the powerful high peaks, the magnificent canyons, the rift valley and wondering clouds. To the imagination and beyond!



《聽話》，邱文顯攝（2013）



《愛與守候》，邱文顯攝（2013）